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Skolebestyrelsesmøde Fårvang Skole 
 

Den 29. november 2022, kl. 17.00-19.30 

Ordstyrer: Michael 

Fraværende:  

Afbud: Rikke, Christian F. Louise(syg). Grethe (melder fra til de næste par møder) 

 

17.00 Pkt. 1. Godkendelse af dagsorden og punkter til evt.  

 Godkendt dagsorden 

punkter til evt. AULA, og pkt. fra Kristian, cykellygter 

 

17.10 Pkt. 2Tilbagemelding fra dialogmødet d. 7. november 2022, Michael 

 

Der var en god drøftelse, de vigtigste punkter blev læst op i plenum efter.  

Referat fra mødet på  Skolestyrelse.silkeborg.dk 

Michael er genvalgt til forretningsudvalget for dialogforum. 

Der er oprettet en mailliste med formænd fra skolebestyrelserne i Silkeborg. 

Der var ros fra udvalget/dialogforum for at skolebestyrelserne kom så 

velforberedte 

 

17.20 Pkt. 3 Elevråd, Caroline og Jack 

 

Mikroovn i klasserne i udskolingen. Der er sendt en anmodning fra elevrådet til 

Anna Marie. Caroline læste anmodningen op. Der blev kommenteret på 

anmodningen. 

Anmodningen tages på afdelingsmødet i næste uge. 

Positiv opbakning fra skolebestyrelse, med forbehold for de rammer, som nævnes 

i anmodningen.  

Elevrådet ser, om de kan nå at have et udkast til rammer klar til afdelingsmødet 

onsdag i næste uge. 

Der arbejdes i andre udvalg med bl.a. Hoodie og mobiltelefon 

De er glade for det nye miljø - Store Torv, de oplever mere ro når man arbejder 

der 
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17:35 Pkt. 4 Medarbejdere, Mette og Thomas 

 

Thomas fortalte om FabLab for 6. årgang og ToolCamp for 8.årgang. 

Hvem er litterær for 5.årgang 

Juleklippe- og idrætsdag fredag den 2/12 

Indvielse af biblioteket fredag den 2/12 

9.årgang har været på studietur i KBH. Det var en god tur.  

 

17:50 Pkt. 5 Rigets tilstand, Anna Marie, Louise og Claus 

 Renoveringen - administrationsdelen bliver færdig til uge 51. 

  - gymnastiksalen skal tørre og bliver først færdig til februar. 

Fælles visning af DKs første kamp til VM for udskolingen. Det var superhyggeligt 

Økonomi - vi ved ikke om vores andel af renoveringsudgiften bliver skudt til 

næste år. Vores underskud skal vendes på økonomiudvalgsmøde, der forsøges at 

lave en afviklingsplan, så vi kommer i balance i løbet af 2½år 

Orientering om at Lena, desværre stopper. Tillykke med det nye job.  

Planlægning af næste skoleår er lige begyndt - ledelsen + 2 medarb. har været til 

læringslab 4 for at kigge på indsatser de næste par år. 

 

Der har været arg. med DGI-badminton for 3.-7. årgang. Dukketeater og 

musikarg. for grundskolen. 

   

18:10 Pkt. 6 Kick-start2 af skolebestyrelsen 

Forberedelse for alle: læs principperne på hjemmesiden Fårvang Skole under 

”vores skole” 

 

Forberedelse for dem, der var fraværende på sidste møde: læs bilag - 

folkeskoleloven §44 

Overvej 3 emner du ønsker skolebestyrelsen skal arbejde med de kommende år 

– til inspiration se bilag 1 

 

Kick-start2 af skolebestyrelsen 

• Prioritering af emner vi skal arbejde med 

• Principper, vi skal arbejde med 

• Årshjul (for 1 eller flere år) for skolebestyrelsen incl. faste punkter, eks. 

budget, timefordelingsplan mm. 

Proces med stickers ved tavle, hvor ”emner” var grupperet og SB satte streger, 

så prioriteringen var synlig. 

https://faarvangskole.aula.dk/
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/1396#P44
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Der er flertal for at arbejde med emnet om forældrebank, ”jobmesse” Det bliver 

første kan-emne/ tema 

Principperne:  

Nuværende: Den åbne skole 

  Fordeling mellem personale 

  Overgangen mellem 6. og 7. klasse 

  Skoledagens længde og timetal 

  Skole-hjemsamarbejdet. 

 

Anna Marie, Michael og Thomas kommer med et bud på en liste over de 

principper der mangler, og så ser vi på dem til januar mødet. 

 

19:10 Pkt 7 Udvalg – status 

Aftale økonomiudvalgsmøde, Ivalo, Søren Michael og Anna Marie 

Tirsdag den 13. december kl. 10.00 

Aftale møde i folderudvalget. 

Grethe, Ivalo, Thomas, Anna Marie, Michael og Lene kl. 17.00 onsdag den 4. 

januar, Michael indkalder Lene 

Principudvalg - finder dato efter mødet. 

 

Trafikudvalg - Vi får en fodgængerovergang. Der kommer en droneoptagelse af 

vejen til hallen. 

 

19:20 Pkt. 8 Evt.  

 AULA, cykellygter og pkt. fra Kristian. 

 

Punkterne blev gennemgået. 

Snus - debat om hvordan man som skole kan håndtere det. Er det emne til  

forældremøder? Det er her, og det kan man ikke undgå. Webinar fra Silkeborg om 

snus m.m. 

 

Cykellygter - vi inviterer politi/ SSP til lygtetjek 

 

AULA - Det er udfordrende at personalet bruger AULA forskelligt - bl.a. hvor bliver 

lektier publiceret. Rene kommer med eksempler til det udfordrende - sender til 

https://sundhedshuset.silkeborg.dk/Vores-tilbud/Rogfrihed
https://sundhedshuset.silkeborg.dk/Vores-tilbud/Rogfrihed
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Anna Marie 

  

 

19:25 Pkt. 9 Godkendelse af referat 

 

Rene har mad med til mødet 16. januar 2023 

 

Huskeliste for temaer  

SFO 

Trafik-politik 

Pædagogisk tilsyn 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder, kl. 17.00-19.30 

2022 

15. december (17.30 hos Michael) 

2023 

16. januar 

21. februar 

29. marts 

27. april 

22. maj 

14. juni 

 

 


